
 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
KULTUURIKOMISJON  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       11. aprill 2019 nr 1-10/18 
 
Algus kell 16.00, lõpp kell 17.16 
 
Koosolekut juhatas Marko Tiitus 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Peeter Allikoja, Agda Grahv, Vallo Kirs, Veronika Raudsepp Linnupuu, 
Valli Pang, Marko Tiitus, Valter Vaha 
Võtsid osa asendusliikmed: Malle Allese (Terje Trochynskyi asendusliige), Kert Kärner 
(Ruth Vaari asendusliige) 
Puudusid: Liis Aedmaa, Matti Looga, Riivo Neering, Terje Trochynskyi, Ruth Vaar 
Koosolekul viibisid: linnaarengu spetsialist Reet Alev, haridus- ja kultuuriameti juhataja Tiivi Tiido 
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon kinnitab päevakorra. Päevakord kinnitati ühehäälselt. 
 
PÄEVAKORD: 
1. Arengukava 2018-23 täitmise aruanne 
2. Ülevaade Viljandi linna uue arengukava koostamise kultuuri ja spordi töörühma tegevustest 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Arengukava 2018-2023 täitmise aruanne 
 
Tähelepanekud: 
M. Allese – 1. Aruande punktis 2.1.3.6 on kirjas, et paigaldatud on uusi pakendikonteinereid. Kus 
nad täpselt asuvad? Rohkem infot peaks olema selle kohta. Tavaliselt on need täis ning ajavad üle, 
mõnes kohas on need ka lukus.  
2. Miks lilled linna konkurss ära jäi? 
3. Rahvakollektiivide juhid, miks nad ei saa tasu omavalitsuselt nagu teistes omavalitsustes 
makstakse? 
 
Komisjoni esimees pani arengukava täitmise aruande hääletusele. 
Hääletati: 
9 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud 
 
OTSUSTATI: 
1. Kiita heaks arengukava täitmise aruanne.  
2. Linnavalitsusel võtta teadmiseks komisjoni liikme tähelepanekud.  
 



 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Ülevaade Viljandi linna uue arengukava koostamise kultuuri ja spordi töörühma tegevustest 
KUULATI: 
M. Tiitus ja R. Alev andsid ülevaate arengukava koostamise kultuuri ja spordi töörühma tegevustest. 
Nad juhtisid tähelepanu, et komisjonile saadetud dokument ei ole veel valmis, vaid tegemist on 
töörühma tööversiooniga, millele paluvad nad kultuurikomisjoni liikmetelt tagasisidet ja 
ettepanekuid.  
 
Tähelepanekud: 
V. Kirs – 1. Võiks kaasata lisaks ka mõningate suuremate kultuuriasutuste turunduse inimesi nt 
Aida, Ugala jm. 
2. Kaasava eelarve rakendamine kultuuri- ja spordivaldkonnas uute algatuste toetamisel on suunatud 
peatükki Kaasav Viljandi. Sellisel juhul tuleks vaadata, et see ei jääks pendeldama kahe töörühma 
vahele, vaid emmas-kummas töörühmas seda ka käsitletakse.  
3. Dokumendis on kirjas maakonna kultuuri- ja spordikoordinaatori ametikoha loomine. Viljandi 
linnas on tõesti vajadus kultuuri valdkonnas keskse koordineerimise järele. 
4. Meetmes 3 on kirjas toetused kultuuriorganisatsioonidele ja –kollektiividele aastaringse tegevuse 
tagamiseks ja arendamiseks. Kas seda oleks võimalik arengukavas nii sõnastada, et tulevikus tuleks 
tegevustoetuste jagamine muuta läbipaistvamaks, kaasates jagamisse kultuurikomisjoni.  
5. Tegevustoetuste puhul on juures see aspekt, et toetatakse mittetulundusliku tegevust. Minu 
ettepanek on laiendada seda selliselt, et ka sihtasutustel oleks võimalik tegevustoetust linnalt 
taotleda. 
6. Meetmes 3 on kirjas, et tuleb tagada maineürituste järjepidev toimumine. Minu ettepanek oleks 
lisada siia juurde, et toetatakse ka uute kultuurisündmuste toimumist. Toetada tuleks ka sündmusi, 
mis toimuvad väljaspool turismihooaega. 
 
OTSUSTATI: 
1. Informatsioon võeti teadmiseks. 
2. Komisjon juhib tähelepanu, et tegevus- ja projektitoetuste andmise kord tuleks üle vaadata. 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Marko Tiitus       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
HARIDUSKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 

Viljandi raekoda        15. aprill 2019 nr 1-9/16 

 

Algus kell 17.00, lõpp kell 16.52 

 
Koosolekut juhatas Tiit Jürmann 

Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Tiit Jürmann, Anne Kaarmäe, Harri Künnapuu, Kalli Põld, Juhan-Mart 

Salumäe, Kätly Soorm, Anett Suits, Margit Suurmets 

Võtsid osa asendusliikmed: Eero Järvekülg (SDE asendusliige), Margit Kirss (Kristel Elmaste 

asendusliige) 

Puudusid: Kristel Elmaste, Marko Mägi, Tonio Tamra 

Koosolekul viibisid: abilinnapea Janika Gedvil, haridus- ja kultuuriameti juhataja Tiivi Tiido 
 
PÄEVAKORD: 
1. Viljandi Linnavolikogu 27.11.2014 määruse nr 46  „Vanema poolt kaetava õppekulu suuruse 

kehtestamine Viljandi linna koolieelses lasteasutuses“ muutmine (2019/159) 

2. Viljandi Linnavolikogu 28.09.2007 määruse nr 57 „Lapsehoiuteenuse rahastamise kord“ 

muutmine (2019/160) 

3. Viljandi linna lasteaiaõpetajate puhkus 

4. I klassidesse vastuvõtust 2019. aastal 

5. Muud küsimused 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandi Linnavolikogu 27.11.2014 määruse nr 46  „Vanema poolt kaetava õppekulu suuruse 
kehtestamine Viljandi linna koolieelses lasteasutuses“ muutmine (2019/159) 
KUULATI: 
T. Tiido tutvustas eelnõud, millega soovitakse muuta määruses olevate lasteaedade nimetusi. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõu. Komisjoni liikmed toetasid eelnõud. 

 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi Linnavolikogu 27.11.2014 määruse nr 46  „Vanema poolt kaetava 

õppekulu suuruse kehtestamine Viljandi linna koolieelses lasteasutuses“ muutmine (2019/159)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Viljandi Linnavolikogu 28.09.2007 määruse nr 57 „Lapsehoiuteenuse rahastamise kord“ 
muutmine (2019/160) 
KUULATI: 
T. Tiido tutvustas eelnõud, millega soovitakse kaasajastada määruse sõnastust ning viia see 



kooskõlla sotsiaalhoolekandeseadusega. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõu. Komisjoni liikmed toetasid eelnõud. 

 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi Linnavolikogu 28.09.2007 määruse nr 57 „Lapsehoiuteenuse rahastamise 

kord“ muutmine (2019/160)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 

Viljandi linna lasteaiaõpetajate puhkus  
 
Komisjoni liikmed arutlesid lasteaiaõpetajate, õpetaja abide ja assistentide puhkuse üle. 

 
Ettepanekud: 
J.-M. Salumäe – Ma ise mõtlen, kuhu see asi võiks nagu edasi veereda. Mille jaoks me võiksime 

küsida arvamust on assistentide ja õpetajate abide puhkuse pikendamise osas. Seda enam, kui on 

indikatsioon, et seda lihtsam korraldada. See on asi, mis tundub täiesti mõistetav ja inimlikult ka 

täiesti loogiline samm, mida teha. 

 
OTSUSTATI: 
Hariduskomisjon teeb linnavalitsusele ettepaneku arutada lasteaia õpetaja assistentide ja õpetaja 

abide puhkuste pikendamist 35lt päevalt 42le. 

 
 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 

I klassidesse vastuvõtust 2019. aastal  
KUULATI: 
T. Tiido andis infot esimesse klassi vastuvõtu kohta.  

 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 

Muud küsimused 
KUULATI: 
H. Künnapuu – Probleem tuli päevakorda peale seda, kui meil koolis oli väljakutse päästeametilt, 

kuna ühel õpilasel oli kaasas asi, millel oli süüteöör taga. Kui me hakkasime uurima, siis me 

avastasime ühe maja, kus käivad noored koos. See maja asub enne noortekeskust. Minu on video, 

kus õpilased kõnnivad seal lae talade peal. Sissepääs majja tuleks blokeerida. 

 
OTSUSTATI: 
Abilinnapeal tegeleda antud küsimusega.  

 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 

Tiit Jürmann       Elika Vahter 

koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 

MAJANDUSKOMISJONI   
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 

Viljandi raekoda        16. aprill 2019 nr 1-11/16 

 

Algus kell 17.00, lõpp kell 17.54 

 

Koosolekut juhatas Urmas Suik 

Protokollis Elika Vahter 

Võtsid osa liikmed: Aivar Kaljusaar, Taavi Kerner, Maiko Markus, Vello Raja, Priit Raudla, 

Urmas Suik, Marko Suvisild, Tõnis Tiit, Valli Veigel 

Puudusid: Tõnu Juul, Jaak Madison, Priit Pramann 

Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, hangete peaspetsialist Kaidi Braun, 

volikogu liige Tiit Jürmann, abilinnapea Kalvi Märtin, linnapea Madis Timpson 

 

PÄEVAKORD: 
1. Kinnistule aadressiga Reinu põik 4 hoonestusõiguse seadmine (2019/167) 

2. Kinnistule aadressiga Reinu põik 6 hoonestusõiguse seadmine (2019/166) 

3. Kinnistule aadressiga Linnu tänav 4 // 4a hoonestusõiguse seadmine (2019/169) 

4. Kinnistu võõrandamine (2019/161) 

5. Viljandi Linnavolikogu 25.10.2018 otsuse nr 78 ,,Ujulateenuse osutamine“ muutmine (2019/158) 

6. Nimeliste pinkide paigaldamise põhimõtted (2019/165) 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Kinnistule aadressiga Reinu põik 4 hoonestusõiguse seadmine (2019/167) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõu, millega soovitakse korraldada elektrooniline enampakkumine tasulise 

hoonestusõiguse seadmiseks Viljandi linnale kuuluvale hoonestamata kinnistule aadressiga Reinu 

põik 4.  

Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon nõuab hääletust. Hääletust ei nõutud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Kinnistule aadressiga Reinu põik 4 hoonestusõiguse seadmine (2019/167)“. 

 
 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Kinnistule aadressiga Reinu põik 6 hoonestusõiguse seadmine (2019/166) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse korraldada elektrooniline enampakkumine tasulise 

hoonestusõiguse seadmiseks Viljandi linnale kuuluvale hoonestamata kinnistule aadressiga Reinu 

põik 6. 



 

Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon nõuab hääletust. Hääletust ei nõutud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Kinnistule aadressiga Reinu põik 6 hoonestusõiguse seadmine (2019/166)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Kinnistule aadressiga Linnu tänav 4 // 4a hoonestusõiguse seadmine (2019/169) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse korraldada elektrooniline enampakkumine tasulise 

hoonestusõiguse seadmiseks Viljandi linnale kuuluvale hoonestatud kinnistule aadressiga Linnu 

tänav 4 // 4a.  

Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon nõuab hääletust. Hääletust ei nõutud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Kinnistule aadressiga Linnu tänav 4 // 4a hoonestusõiguse seadmine (2019/169)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Kinnistu võõrandamine (2019/161) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse võõrandada hoonestusõigusega koormatud kinnistu 

Järve tänav 45 koos selle olulise koostisosade ja päraldistega ning kõigi õiguste ja kohustustega, 

hoonestajatele. 

 

Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon nõuab hääletust. Hääletust ei nõutud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Kinnistu võõrandamine (2019/161)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 
Viljandi Linnavolikogu 25.10.2018 otsuse nr 78 ,,Ujulateenuse osutamine“ muutmine 
(2019/158) 
KUULATI: 
M. Timpson ja M. Aaso tutvustasid eelnõud, millega soovitakse võtta varalisi kohustusi, et sõlmida 

hankeleping ujulateenuse ostmiseks Viljandi linnas perioodil 01.09.2022-31.08.2032. 

 

Saabus M. Suvisild. 
 

M. Suvisild – Palun protokollida M. Aaso vastus minu küsimusele, kas eelarvestrateegia jääb 

samaks. 

M. Aaso – Meil on praegu kehtiv arengukava, milles on sees omad tegevused ja eelarvestrateegia 

käib sinna külge. Eesti Vabariigi seadusandlus lubab omavalitsusel teha ka teisi asju, mis ei ole 

eelarvestrateegias või arengukavas kavandatud, kuid nendeks peab olema volikogu luba. See ongi 

see protseduur, miks alati üle eelarveaasta minevate kohustuse jaoks me küsime volikogu käest luba. 

Nii ka siin, kui sai küsitud luba hanke välja kuulutamiseks, mille tõttu me 10 aastat mingit teenust 

ostame, siis see hilisem otsustus on täiesti seaduslik, isegi kui ta erineb eelarvestrateegiast ja keegi 

riigis ei käse selle otsuse pärast eelarvestrateegiat muuta. Küll on aga riigis öeldud, et iga sügis 

võiks eelarvestrateegiat uuendada ja hiljemalt oktoobri lõpuks see uuendatud dokument riigile anda. 



Meil on hetkel olukord, kus me teeme täiesti uut arengukava ja eelarvestrateegiat, mis saakski ehk 

septembris olla avalikustamisel ja oktoobris menetluses ja vastu võetud. Kui volikogust tuleb jah 

otsus, siis peab ujularadade ostmise summa olema eelarvestrateegias kajastatud, kui tuleb ei otsus, 

siis tuleb eelarvestrateegia sellest lähtuvalt. 

M. Suvisild – Palun protokollida vastus minu küsimusele, kas need tegevused, mis on strateegias 

ette nähtud, näiteks keskväljak ja lasteaia remont, kas need saavad täidetud. 

M. Aaso – Keskväljak on kehtivas eelarvestrateegias sees. Lasteaed, mille ehituslepingule täna alla 

kirjutati on eelarvestrateegias sees. 

M. Timpson – Jah, need saavad tehtud. Keskväljaku ehitamine ja mängupesa lasteaia remont on 

eelarvestrateegias sees, need jäävad sinna sisse ning veekeskuse ehitamine seda ei muuda.  

 

Koosoleku juhataja pani eelnõu hääletusele. 

Hääletati: 
9 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi Linnavolikogu 25.10.2018 otsuse nr 78 ,,Ujulateenuse osutamine“ 

muutmine (2019/158)“. 

 

 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 6 
Nimeliste pinkide paigaldamise põhimõtted (2019/165) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse kehtestada nimeliste pinkide paigaldamise 

põhimõtted. 

 

Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon nõuab hääletust. Hääletust ei nõutud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Nimeliste pinkide paigaldamise põhimõtted (2019/165)“. 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)    (allkirjastatud digitaalselt) 

Urmas Suik      Elika Vahter 

koosoleku juhataja     protokollija 



 

 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
REVISJONIKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       17. aprill 2019 nr 1-12/15 
 
Algus kell 13.00, lõpp kell 14.08 
 
Koosolekut juhatas Rein Suurkask 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Tiit Jürmann, Priit Kaup, Jaak Pihlak, Rein Suurkask 
Puudus Juhan-Mart Salumäe 
Koosolekul viibisid: linnaarengu spetsialist Reet Alev, hangete peaspetsialist Kaidi Braun, jurist 
Marko Kotsar, sisekontrolör Liivia Kruusmägi, linnasekretär Ene Rink, linnapea 
Madis Timpson, majandusameti juhataja Riho Tipp 
 
 
PÄEVAKORD: 
1. Kaebus 
2. Ülevaade sisekontrolli 2018. aasta tegevusest 
3. Ülevaade Järveotsa elamurajooni arendusest 
4. Hanked (2019). Ülevaade 2018. a hangetest 
5. Arengukava 2018-2023 täitmise aruanne 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Kaebus  
KUULATI: 
R. Suurkask tutvustas komisjonile R. Reelendi esitatud kaebust Viljandi linna juristi kohta. 
 
M. Kotsar andis komisjonile selgitusi esitatud kaebuse osas.  
 
M. Timpson andis komisjonile ülevaate oma kohtumisest kaebuse esitajaga. 
 
OTSUSTATI: 
Revisjonikomisjon on seisukohal, et linnavolikogul puudub pädevus maksekäsu otsuste 
tühistamiseks. Samas ei pea revisjonikomisjon ka täitemenetluse lõpetamise taotlust 
põhjendatuks, sest täitemenetluse aluseks oleva maksekäsu otsuse nr 2-17-114900 näol on 
tegemist jõustunud kohtuotsusega, mille alusel on seaduspäraselt algatatud täitemenetlus. 
 
 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Ülevaade sisekontrolli 2018. aasta tegevusest 
KUULATI: 
L. Kruusmägi andis ülevaate sisekontrolöri 2018. aasta tööplaani täitmisest ning auditite 
tulemustest. Kokku viidi läbi kolm suuremahulist auditit:  
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 Viljandi Spordikooli majandusliku efektiivsuse analüüs; 
 Viljandi Linnahoolduse ressursside kasutamine; 
 Viljandi Sakala Keskuse majandamine ja sisekontrollisüsteemi toimimine. 

 
Lisaks plaanilistele kontrolliteemadele viis sisekontrolör läbi: 

 kindlustandva tegevusena tööplaanivälise järelkontrolli lasteaia Mängupesa ühendamise 
tulemuslikkuse üle; 

 nõustas rahandusametit tööprotsesside parendamise osas, et kindlustada tõhusam 
sisekontroll pettuse ärahoidmiseks finantstehingute tegemisel; 

 osales vaatlejana majandusaasta aruande käigus varade inventuurikomisjonide töös; 
 osales koostöös Viljandi vallaga ühisameti moodustamise komisjonis nõustajana; 
 koostöös Viljandi linnasekretäriga korraldasime läinud aastal linnavalitsuse ametnikele ja 

allasutuste juhtidele korruptsiooniennetuse alase teadlikkuse tõstmiseks teabepäeva.  
 
L. Kruusmägi - 2019. aasta alguses viisime Viljandi linnavalitsuse ametnike ja liikmete ning 
volikogu revisjonikomisjoniga läbi esmase korruptsiooni ennetava riskihindamise, mille käigus 
tuvastatud võimalike huvide konflikti ohtude ärahoidmise meetmete rakendamine on siiski 
esmane ülesanne. Riskihindamise tulemusena tuvastatud ohtude ennetamiseks on kavas koostöös 
linnasekretäriga ja volikogu revisjonikomisjoniga töötada välja riskide maandamiseks vajalikud 
meetmed.  
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. Sisekontolöril edastada komisjoni liikmetele läbiviidud kolme 
auditi aruanded. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Ülevaade Järveotsa elamurajooni arendusest  
KUULATI: 
R. Tipp andis komisjonile ülevaate Järveotsa elamurajooni arendustest 2018. ja 2019. aastal. 
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Hanked (2019). Ülevaade 2018. a hangetest 
KUULATI: 
K. Braun tutvustas 2018. aastal läbi viidud hankeid, mis on avaldatud ka riigihangete registris 
(hanked, mille eeldatav maksumus oli vähemalt 30 000 eurot ning ehitustöödel alates 60 000 
eurot): 

 Loomade varjupaiga teenused; 
 Viljandi linnas ujulateenuse osutamine; 
 Elektrienergia ostmine Viljandi Linnavalitsusele ja hallatavatele asutustele; 
 Viljandi spordihoone remonditööd; 
 Väliheakorratööd Viljandi linna kinnisvaraobjektidel; 
 Järveotsa arendusalal asuva militaarpärandi  objektide lammutustööd; 
 Viljandi spordihoone katusekatte vahetus; 
 Viljandi Linnahoolduse baashoone projekteerimis-ehitustööd; 
 Veoauto liising Viljandi Linnahooldusele; 
 Viljandi Kesklinna Kooli koristusteenus; 
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 Viljandi Jakobsoni Kooli koristusteenus; 
 Kõnniteede ehitustööd; 
 Jäätmete koristamine Järveotsa arendusalalt; 
 Arvutikomplektide kasutusrent; 
 Sõidukite liising Viljandi Päevakeskusele ja Viljandi Päevakeskusele; 
 Viljandi tänavate aastaringne hooldus aastatel 2018-2023; 
 Asfalteerimistööd; 
 N1 kategooria sõiduki täisteenusliising; 
 Ranna pst kõnnitee ja Ranna pst 3a parklaala projekteerimis-ehitustööd; 
 Kantremaa tööstusala tugitaristu ehitustööde omanikujärelevalve; 
 Viljandi Paalalinna Kooli ehitustööde omanikujärelevalve; 
 Viljandi Männimäe Lasteaia energiatõhususe parandamise projekteerimis-ehitustööde 

omanikujärelevalve; 
 Viljandi linna haridusasutuste toitlustusteenus; 
 Kantremaa tööstusala tugitaristu ehitustööd; 
 Viljandi linna tänavakatete remonditööd; 
 Männimäe lasteaia energiatõhususe parandamise projekteerimis-ehitustööd; 
 Järveotsa arendusrajooni 1. etapi tänavate ja tehnovõrkude projekteerimine; 
 Viljandi Linnavalitsuse ja linna hallatavate asutuste arhiivide korrastamine; 
 Mootorikütuse ostmine. 

 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. Komisjon tunnustab tehtud tööd. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 
Arengukava 2018-2023 täitmise aruanne 
KUULATI: 
R. Alev tutvustas arengukava täitmise aruannet. 
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Rein Suurkask       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
SOTSIAALKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi Muusikakool        17. aprill 2019 nr 1-13/16 
 
Algus kell 16.00, lõpp kell 17.40 
 
Koosolekut juhatas Heiki Raudla 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Mare Hõbemäe, Tiit Jürmann, Veronika Raudsepp Linnupuu, Ülle Lumi, 
Jana Pähklemäe, Peep Raju, Heiki Raudla, Triinu Rõigas 
Puudusid: Itta Arak, Erika Kiviloo, Ruth Sepp, Sirje Taalmaa 
Koosolekul viibisid: Viljandi Muusikakooli direktor Tonio Tamra, haridus- ja kultuuriameti 
juhataja Tiivi Tiido 
 
 
PÄEVAKORD: 
1. Viljandi Linnavolikogu 27.11.2014 määruse nr 46  „Vanema poolt kaetava õppekulu suuruse 
kehtestamine Viljandi linna koolieelses lasteasutuses“ muutmine (2019/159) 
2. Viljandi Linnavolikogu 28.09.2007 määruse nr 57 „Lapsehoiuteenuse rahastamise kord“ 
muutmine (2019/160) 
3. Viljandi Muusikakooliga tutvumine 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandi Linnavolikogu 27.11.2014 määruse nr 46  „Vanema poolt kaetava õppekulu suuruse 
kehtestamine Viljandi linna koolieelses lasteasutuses“ muutmine (2019/159) 
KUULATI: 
T. Tiido tutvustas eelnõud, millega soovitakse muuta määruses olevate lasteaedade nimetusi. 
 
Komisjoni esimees küsis, kas keegi nõuab eelnõu hääletust. Hääletust ei nõutud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi Linnavolikogu 27.11.2014 määruse nr 46  „Vanema poolt kaetava 
õppekulu suuruse kehtestamine Viljandi linna koolieelses lasteasutuses“ muutmine (2019/159)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Viljandi Linnavolikogu 28.09.2007 määruse nr 57 „Lapsehoiuteenuse rahastamise kord“ 
muutmine (2019/160) 
KUULATI: 
T. Tiido tutvustas eelnõud, millega soovitakse kaasajastada määruse sõnastust ning viia see 
kooskõlla sotsiaalhoolekandeseadusega. 



 
Komisjoni esimees küsis, kas keegi nõuab eelnõu hääletust. Hääletust ei nõutud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi Linnavolikogu 28.09.2007 määruse nr 57 „Lapsehoiuteenuse rahastamise 
kord“ muutmine (2019/160)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Viljandi Muusikakooliga tutvumine 
KUULATI: 
T. Tamra andis komisjoni liikmetele ülevaate Viljandi Muusikakoolist ning tutvustas 2017. aastal 
renoveeritud maja. 
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Heiki Raudla       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
EELARVE- JA ARENGUKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda        18. aprill 2019 nr 1-8/16 
 
Algus kell 15.00, lõpp kell 16.24 
 
Koosolekut juhatas  Helmut Hallemaa  
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Peep Aru, Helmut Hallemaa, Margus Keerutaja, Juhan-Mart Salumäe, 
Andres Soosaar, Tonio Tamra, Malle Vahtra 
Võtsid osa asendusliikmed: Henn Sepp (Harri Juhani Aaltoneni asendusliige), Innar Susi  
(Eve Elkeni asedusliige) 
Puudusid: Harri Juhani Aaltonen, Eve Elken, Rain Hüva, Kaido Kivisild, okJaak Sulg 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, hangete peaspetsialist Kaidi Braun, 
abilinnapea Janika Gedvil, abilinnapea Kalvi Märtin, linnapea Madis Timpson, Peetrimõisa linnaosa 
elanike esindaja Tõnis Tuvi 
 
PÄEVAKORD: 
1. Peetrimõisa elanike pöördumine 
2. Kinnistule aadressiga Reinu põik 4 hoonestusõiguse seadmine (2019/167)  
3. Kinnistule aadressiga Reinu põik 6 hoonestusõiguse seadmine (2019/166)  
4. Kinnistule aadressiga Linnu tänav 4 // 4a hoonestusõiguse seadmine (2019/169)  
5. Viljandi Linnavolikogu 25.10.2018 otsuse nr 78 ,,Ujulateenuse osutamine“ muutmine (2019/158) 
6. Viljandi Linnavolikogu 28.09.2007 määruse nr 57 „Lapsehoiuteenuse rahastamise kord“ 
muutmine (2019/160) 
7. Sisulised aruteluteemad  
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Peetrimõisa elanike pöördumine 
KUULATI: 
T. Tuvi tutvustas Peetrimõisa linnaosa elanike pöördumist, milles soovitakse, et  linn ehitaks välja 
kergliiklustee, mis ühendaks kaks punkti – Pirni bussipeatuse ja Kösti aiandi bussipeatuse. 
 
Tähelepanekud: 
H. Hallemaa – Teema on aktuaalne ja kindlasti oluline. Võtta ettepanek arvesse arengukava ja 
eelarvestrateegia koostamisel ning lisada see ka Viljandi linna tänavate sõidu- ja kõnniteede 
ehitustööde kavva. 
T. Tamra – Minu ettepanek on, et spetsialistid võiksid selle üle vaadata. 
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. Võtta ettepanek arvesse arengukava ja eelarvestrateegia 
koostamisel ning lisada see ka Viljandi linna tänavate sõidu- ja kõnniteede ehitustööde kavva. 



 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Kinnistule aadressiga Reinu põik 4 hoonestusõiguse seadmine (2019/167)  
K. Märtin tutvustas eelnõu, millega soovitakse korraldada elektrooniline enampakkumine tasulise 

hoonestusõiguse seadmiseks Viljandi linnale kuuluvale hoonestamata kinnistule aadressiga Reinu 

põik 4.  

Koosoleku juhataja pani eelnõu hääletusele. 
Hääletati: 
9 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Kinnistule aadressiga Reinu põik 4 hoonestusõiguse seadmine (2019/167)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Kinnistule aadressiga Reinu põik 6 hoonestusõiguse seadmine (2019/166) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse korraldada elektrooniline enampakkumine tasulise 
hoonestusõiguse seadmiseks Viljandi linnale kuuluvale hoonestamata kinnistule aadressiga Reinu 
põik 6. 
 
Koosoleku juhataja pani eelnõu hääletusele. 
Hääletati: 
9 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Kinnistule aadressiga Reinu põik 6 hoonestusõiguse seadmine (2019/166)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Kinnistule aadressiga Linnu tänav 4 // 4a hoonestusõiguse seadmine (2019/169) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse korraldada elektrooniline enampakkumine tasulise 

hoonestusõiguse seadmiseks Viljandi linnale kuuluvale hoonestatud kinnistule aadressiga Linnu 

tänav 4 // 4a.  

Koosoleku juhataja pani eelnõu hääletusele. 
Hääletati: 
9 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Kinnistule aadressiga Linnu tänav 4 // 4a hoonestusõiguse seadmine (2019/169)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 
Viljandi Linnavolikogu 25.10.2018 otsuse nr 78 ,,Ujulateenuse osutamine“ muutmine 
(2019/158) 
KUULATI: 
M. Timpson, M. Aaso ja K. Braun tutvustasid eelnõud, millega soovitakse võtta varalisi kohustusi, 
et sõlmida hankeleping ujulateenuse ostmiseks Viljandi linnas perioodil 01.09.2022-31.08.2032. 
 



Koosoleku juhataja pani eelnõu hääletusele. 
Hääletati: 
7 poolt, 1 vastu, erapooletuid ei olnud. 1 komisjoni liige ei hääletanud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi Linnavolikogu 25.10.2018 otsuse nr 78 ,,Ujulateenuse osutamine“ 
muutmine (2019/158)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 6 
Viljandi Linnavolikogu 28.09.2007 määruse nr 57 „Lapsehoiuteenuse rahastamise kord“ 
muutmine (2019/160) 
KUULATI: 
J. Gedvil tutvustas eelnõud, millega soovitakse kaasajastada määruse sõnastust ning viia see 
kooskõlla sotsiaalhoolekandeseadusega. 
 
Ettepanekud: 
H. Hallemaa  - Sõnastust tuleks muuta. „§9 lõige 2 välja jätta“ tundub kummaline sõnastus, 
linnavalitsus võiks selle eelnõu üle vaadata. 
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjoni liikmed toetasid eelnõud. 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi Linnavolikogu 28.09.2007 määruse nr 57 „Lapsehoiuteenuse rahastamise 
kord“ muutmine (2019/160)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 7 
Sisulised aruteluteemad  
KUULATI: 
H. Hallemaa – 5. aprilliks tuli teha oma ettepanekud komisjoni 2019. aasta aruteluteemade kohta. M. 
Vahtra tegi ettepaneku lisada komisjoni tööplaani Viljandi Linnahoolduse edasisest perspektiividest 
seoses kinnisvara haldusameti funktsioonide ja tööülesannetega. A. Soosaar tegi ettepaneku arutada 
sisuliste aruteluteemadena alljärgnevaid küsimusi: 1. Kuidas suurendada linna eelarves põhitegevuse 
tulemit, et tagada omafinantseerimise võimekuse kasv? 2. Milline on Holstre-Polli Vabaajakeskuse 
roll viljandlaste jaoks liikumisharrastusega tegelemisel? Milliste eesmärkide täitmiseks vajab keskus 
tegevus- ja ka investeerimistoetust? 
Minul endal on ka kolm teemat, mida võiks arutada. Üheks teemaks on parkimine. Teiseks teemaks 
on perspektiivne liikluskorraldus kesklinnas tulenevalt kesklinna kaasajastamise projektist. Minu 
väide on see, et liikluse läbilaskevõime kesklinnas väheneb. Samasugune teema on Männimäel Riia 
maanteel tulenevalt Järveotsa arengust ja liiklustiheduse kasvust. Kolmas teema tuleneb 
arengukavast, uue arengukava koostamise käigus on välja pakutud, et arengukavasse tekib ilmselt 
selline punkt nagu kergliiklusteede võrgustiku teemaplaneering. Teemaplaneeringu sisendit võiks 
koos majanduskomisjoniga käsitleda aasta lõpu poole.  
 
J.-M. Salumäe – Novembris võiks teha ülevaate, kuidas on läinud kinnisvara müügiga. Palju me 
oleme müüki pannud ning millise on tulemused. Teine pool oleks hanked, et tekiks aasta lõpus 
ülevaade, kuidas meil hanked sellel aastal läksid. Võrrelda prognoositud maksumusi tegelike 
maksumustega. 
 
T. Tamra – Ettepanek teha arupärimine. Sellel kevadel läheb remonti Viljandi Pauluse kirik. 
Viimaste sündmuste taustal tahaks ma teada, kuidas nad on taganud hoone ohutuse remondi ajal 



ning kuidas on tagatud objekti 24h valve remondi ajal? Paluda linna juristidel teha pöördumine 
valmis.  
 
J.-M. Salumäe – Koguduse esindajad võiks kutsuda maikuu komisjoni, et tutvustada kuidas see 
turvalisus on  tagatud. 
 
OTSUSTATI: 
1. Küsimus „Kuidas suurendada linna eelarves põhitegevuse tulemit, et tagada omafinantseerimise 
võimekuse kasv?“ tuleb arutlusele augustikuus. 
2. Küsimus „Milline on Holstre-Polli Vabaajakeskuse roll viljandlaste jaoks liikumisharrastusega 
tegelemisel? Milliste eesmärkide täitmiseks vajab keskus tegevus- ja ka investeerimistoetust?“ tuleb 
arutlusele juunikuus. 
3. Punkt „Viljandi Linnahoolduse edasisest perspektiividest seoses kinnisvara haldusameti 
funktsioonide ja tööülesannetega“ tuleb arutlusele septembrikuus. 
4. Arutada mõnel komisjoni koosolekul parkimist ning perspektiivset liikluskorraldust kesklinnas 
tulenevalt kesklinna kaasajastamise projektist. 
5. Kergliiklusteede võrgustiku teemaplaneeringut arutada koos majanduskomisjoniga aasta lõpu 
poole.  
6. Novembrikuu koosolekuks palun komisjon ülevaadet, kuidas on läinud kinnisvara müügiga ning 
hangetega.  
7. Komisjon palub linna juristidel koostada pöördumine Viljandi Pauluse kirikule seoses hoone 
ohutusega remondi ajal. 
8. Kutsuda Viljandi Pauluse kiriku esindaja maikuu komisjoni koosolekule. 
 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Helmut Hallemaa      Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
SEENIORITE NÕUKOJA  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 

Viljandi raekoda       18. aprill 2019 nr 1-16/19/1-3 

 

Algus kell 14.00, lõpp kell 15.00 

 

Koosolekut juhatas: Priit Kaup 

Protokollis: Lea Saareoks 

Võtsid osa liikmed: Ene Juurik, Priit Kaup, Helmen Kütt, Aino Laansoo, Agu Lall, Uno Lüüs, 

Mare Mihkelson, Lea Saareoks, Hillar Saar, Valli Veigel 

Puudusid: Harry Erm, Erika Kiviloo, Karl Luht, Jaak Värnik  

Koosolekul viibisid: abilinnapea Janika Gedvil, peaarhitekt-arhitektuuriameti juhataja 

Olav Remmelkoor 

 

PÄEVAKORD:  
1. Nimeliste pinkide paigutamisest linnas 

2. Volikogu 25.04.2019. a. materjalid 

3. Muud esile kerkivad küsimused 

 

 

PÄEVAKORRA PUNKT NR 1 

Nimeliste pinkide paigutamisest linnas 

KUULATI: 
Põhjaliku ülevaate pinkide paigutamisest linnas koos slaididega tegi Viljandi linnavalitsuse 

peaarhitekt Olav Remmelkoor. Pinkide paigaldamiseks linnas on kolm piirkonda. Missugused 

pingid kuhu paigaldada ja kes paigaldab. Kes paigaldab pingi, kas see peab ka ise hooldama. 

Pinkide paigaldamise eesmärk on tunnustada inimeste tegu. Hooldab neid linnahooldusamet. 

Kestvus 5 aastat. Pingi paigaldusmaksumus on 1310.00 eurot. Viie aasta pärast võetakse ühendust 

kas inimesega või ühinguga, kes on pingi paigaldanud ja küsitakse mida plaadiga teha.  

OTSUSTATI:  
Tuli ettepanek paigaldada C. R. Jakobsoni mälestusmärgi juurde mõned pingid. Seeniorite Nõukoja 

soovitusel võiks korda teha Lehiste pargi (Köleri pst.) keskel olev kõnnitee ja tulevikus lubada 

paigaldada kahele poole nimelised pingid. Suur töö on linnavalitsusel juba tehtud, nüüd peaks selle 

avalikustama Linnalehes. Milline on perspektiiv ametite majaga. Kas ausamba rajamise mõte tuleb 

maha matta? Keegi pole selle taastamise vastu, kuid sellist nagu ta oli esialgsel kujul, kindlasti pole 

võimalik järgi teha.  

Ujulat linna ei tule, aga järve äärde. Puudu on parkimiskohtadest. Uuel tänaval maha võetud 

ebatsuugade asemele võiks rajada parkimiskohad, või on mingi muu plaan. Männimäel võiks 

tööstusala ära eraldada haljastusega (ribapark?) Millal leiab lahenduse Toome tänava kõnnitee 

probleem.  

 

 



PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 

Volikogu 25.04.2019. a. materjalid  
KUULATI: 
Volikogu 25.04.2019.a. materjalide tutvustamisel mingeid probleeme ei tekkinud. Kõik oli väga 

hästi lahti räägitud. Raske saab olema 2020.a. majandusaasta. P. Kaup ja V. Veigel kiitsid 

majanduskomisjoni, kes oli teinud väga põhjaliku ülevaate.  

J. Gedvil ütles, et algklassides peab olema lastele ujumisõpetus kohustuslik. Peale remonti lasteaias 

liidetakse kaks lasteaeda. Töid teostab Tartu Ehitus. Ajutiselt kohandatakse lasteaiaks maja 

Vabaduse plats 6. 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR.3 

Muud esile kerkivad küsimused 

KUULATI: 
Kas ikkagi kõik inimesed teavad, et linnavalitsuse volikogu juures töötab Seeniorite Nõukoda. 

 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 

Priit Kaup       Lea Saareoks 

koosoleku juhataja      protokollija 

 


